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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ  
Výboru pro zdravotnictví, sociální a bytovou politiku ZHMP 

konaného dne 16. 5. 2012 
 

Zasedání se uskutečnilo v zasedací místnosti č. 430 Nové radnice v Praze 1,  
Mariánské nám. 2 od 14.45 hod. 
Přítomni: viz prezenční listina (příloha) 

P r o g r a m :  
1. Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 
2. Schválení zápisu z jednání dne 18. 4. 2012 
3. Prodej bytů - tisk R-5289 - k návrhu transformace majetku HMP tvořeného bytovým 

fondem nesvěřeným Statutem HMP městským částem formou prodeje 
4. Kontroly grantů v oblasti zdravotnictví 
5. Různé 

Jednání výboru zahájil ve 14.50 hod. předseda výboru M. Dlouhý, přítomno 8 členů. Výbor je 
usnášeníschopný. 

Jednání byli přítomni Mgr. Ivan Kabický, náměstek primátora, R. Menšíková, Odborový svaz 
zdravotnictví a sociální péče ČR, J. Kašpárek, Fox media, V. Grandeová, zástupce 
občanského sdružení „Obecní domy Praha 11", pí Matúšková, OS byty Barrandov, 
Ing. Chlumský, OS Za naši budoucnost, p. Petrus, zastupitel ZHMP, pí Šenarová. 

ad 1) Schválení programu jednání a ověřovatele zápisu 
Schválení programu bez námitek. 

Hlasování ve 14.55 hod., přítomno 8 členů, pro hlasovalo 8 členů, proti 0, zdržel se 0  

Ověřovatelem zápisu je navržen JUDr. Miroslav Ludvík 

Hlasování ve 14.55 hod., přítomno 8 členů, pro hlasovalo 8 členů, proti 0, zdržel se 0  

ad 2) Schválení zápisu z jednání dne 18. 4. 2012 
Schválení zápisu z jednání VZSB ZHMP dne 18. 4. 2012 bez námitek. 

Hlasování ve 14.57 hod., přítomno 8 členů, pro hlasovalo 8 členů. 

15.15 Odchod MUDr. Borské. Přítomno 7 členů. 

ad 3) Prodej bytů - tisk R-5289 - k návrhu transformace majetku HMP tvořeného bytovým 
fondem nesvěřeným Statutem HMP městským částem formou prodeje 

Předseda Výboru M.Dlouhý předal slovo náměstkovi primátora Mgr. Kabickému, jako 
předkladateli tisku, aby vysvětlil a případně odpověděl na vznesené námitky či dotazy. 
Následují dotazy p. Petruse ohledně očekávané ceny bytů a možných slev. 

JUDr. Miloslav Ludvík vznesl dotaz, proč se HMP zbavuje bytů a jak bude naloženo 
s finančními prostředky za prodej. Pan náměstek Kabický vysvětlil postup při nakládání 
s finančními prostředky, část financí bude určena na následnou sociální péči, ostatní jsou 
příjmy rozpočtu města. 

Usnesení:  
VZSB ZHMP schvaluje předložení tisku R-5289 do Zastupitelstva v plném znění. 
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Hlasování v 15.35 hod., přítomno 7 členů, pro hlasovalo 6 členů,proti 0, zdržel se 1 

ad 4) Kontroly grantů v oblasti zdravotnictví 
Předseda výboru M. Dlouhý informoval o svolání grantového výboru, který se bude mít 
nejbližší jednání zítra. Takže bude nutné svolat mimořádný výbor, zřejmě na 30.5., aby byl 
tisk připraven na červnové zastupitelstvo. 

Ředitel odboru Mgr. Ježek přítomné informoval o kontrole grantů v oblasti zdravotnictví. 

Usnesení:  
VZSB ZHMP vzal informaci na vědomí. 
Pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

ad 5) Různé 
 
Paní Grandeová zástupkyně občanského sdružení „Obecní domy Praha 11“ vystoupila 
k problematice prodeje bytů. Poděkovala za rychlý a vstřícný postup při zpracování návrhu 
prodeje bytů a vznesla dotaz, zda družstvo mohou tvořit pouze bytové jednotky v jednom 
vchodě, nebo všechny jednotky z celého bloku. P. nám. Kabický vysvětlil, že v předloženém 
tisku jsou jasně vymezeny pojmy a postupy při prodeji. 
Paní Šenarová informovala výbor o nadměrné dopravě v oblasti Bulovky a o svém jednání u 
ředitele Trnky. Zápis z tohoto jednání dosud není hotov. Po jeho vyhotovení výbor vyhodnotí, 
které body se týkají zdravotní a sociální problematiky, které spadají do oblasti kompetence 
výboru. 
 
 
 
 
 
 
Jednání bylo ukončeno v 16.15 hodin. 
 
 
 
 
 
  ............................................  
 Martin Dlouhý 
 předseda VZSP ZHMP 
 
 
 
 
 
  ............................................   ............................................  
 JUDr.Ing.Miloslav Ludvík, MBA Martin Ježek 
 člen VZSP ZHMP tajemník VZSP ZHMP 
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